
25 674 Millenniumvraagstuk

Nr. 47 BRIEF VAN DE MINISTER VOOR GROTE STEDEN- EN INTEGRATIE-
BELEID

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

’s-Gravenhage, 25 mei 1999

Hierbij zend ik u de antwoorden op enige vragen uit het Algemeen
Overleg van 21 april 1999 (25 674, nr. 46) over het onderwerp aanpak
millenniumprobleem waarvan schriftelijke beantwoording is toegezegd.
De beantwoording is in overleg met de Staatssecretaris van Defensie tot
stand gekomen.

De Minister voor Grote Steden- en Integratiebeleid,
R. H. L. M. van Boxtel
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Vraag 1:
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de samenwerking van de
Westerse Landen met de Russische Federatie over de beveiliging van
kernwapenarsenalen nu naar aanleiding van de Kosovo-crisis de
samenwerking tussen de NAVO en de Russische Federatie in het kader
van de Permanente Gemeenschappelijke Raad is stilgelegd?

Antwoord:
Gelet op het voortduren van de NAVO-acties in Joegoslavië is het niet
voorzienbaar dat de formele samenwerking binnen de Permanente
Gemeenschappelijke Raad bij de aanpak van de millenniumproblematiek
kan worden hervat. Op werkniveau worden de bilaterale millennium-
besprekingen tussen de Verenigde Staten en Rusland, zij het op
beperktere schaal, voortgezet.

Vraag 2:
In hoeverre heeft Defensie daadwerkelijk informatie verstrekt met
betrekking tot de millenniumbestendigheid van afgestoten overtollig
Defensiematerieel aan andere landen c.q. in hoeverre hebben deze landen
actief informatie verzocht bij Defensie over de millenniumbestendigheid
van overtollig Defensiematerieel?

Antwoord:
Zoals reeds eerder gemeld speelt, voor zover thans bekend, het
millenniumprobleem vermoedelijk niet bij verkocht overtollig Defensie-
materieel. Mochten er zich toch problemen voordoen dan is toegezegd,
dat Defensie bereid is, waar mogelijk, behulpzaam te zijn om vanuit hun
eigen ervaringen eventuele vragen van de afnemer ten aanzien van de
millenniumbestendigheid te beantwoorden. Tot op heden zijn er geen
vragen om informatie van de gebruikende landen met betrekking tot de
millenniumbestendigheid van afgestoten overtollig Defensiematerieel
ontvangen.
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